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PROTOKÓŁ NR 30/17 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ I KOMISJI SPOŁECZNEJ 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 12.12.2017 R. 

 

 Posiedzenie o godz. 17.00. otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków 

Komisji Budżetu i Finansów (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu), sześciu członków Komisji Gospodarczej oraz czterech członków Komisji 

Społecznej.  

 W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, Barbara 

Krzyżanowska – Skarbnik Miasta. 

Tematem wspólnych obrad komisji była analiza materiałów na najbliższą sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu, która zaplanowana została na 14 grudnia 2017 r.. Ponadto Komisja 

Gospodarcza wypracowała swój plan pracy na I półrocze 2018 r.. 

W pierwszej części posiedzenia komisji, Przewodnicząca Graban poprosiła Janusza 

Koseckiego Burmistrza Miasta Skórcz o przedstawienie sprawozdania z działalności                   

w okresie międzysesyjnym.  

W związku z przedstawionym przez Burmistrza Miasta sprawozdaniem, Radny 

Stanisław Eggert zapytał, czy zmieniona zostanie lokalizacja przejścia dla pieszych przy               

ul. Pomorskiej? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz powiedział, że ten temat był poruszany                 

w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w kwestii przesunięcia tego przejścia dla pieszych lekko                           

w kierunku sklepu. 

Radna Barbara  Bukowska zapytała, czy przy tzw. "małych blokach" powstanie drugie 

przejście dla pieszych? 

    Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz odpowiedział, że w piśmie, które otrzymał 

z Zarządu Dróg Wojewódzkich jest mowa o tym dodatkowym przejściu, jednak jak na razie 

trzeba sfinansować to przejście newralgiczne, łącznie z wycinką drzew wzdłuż                                

ul. Pomorskiej. 

W związku z brakiem kolejnych pytań, co do przedstawionego przez Burmistrza 

Miasta Skórcz sprawozdania, Przewodnicząca Barbara Graban przeszła do kolejnego punktu 
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posiedzenia komisji, a mianowicie Projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miejskiej Skórcz na lata 2018-2023. 

Projekt powyższej uchwały przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Barbara 

Krzyżanowska, która powiedział, że w ustawowym terminie został opracowany zarówno  

projekt budżetu na rok 2018, jak również wieloletnia prognoza finansowa gminy. Następnie 

omówiła najważniejsze elementy tej prognozy. 

W związku z brakiem pytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jej przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

Komisja Społeczna  4 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Skórcz na 2018 

rok  przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska, która przedstawiła 

szczegółowo plan dochodów i plan wydatków, które zawiera uchwała budżetowa.   

O godzinie 17.10. posiedzenie komisji opuścił Wiceprzewodniczący Rafał Kosecki. 

W związku z przedstawianym projektem radny Roman Pietrzykowski zapytał do kiedy 

ma się zakończyć sporządzanie projektu przedszkola? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz odpowiedział, że projekt jest już gotowy 

łącznie z przygotowaniem wniosku o pozwolenie na budowę, co stanowi pierwszy etap                    

i zawiera się w pierwszej transzy, a drugi etap ma być zakończony do końca marca przyszłego 

roku.  

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta poinformowała również, że zarówno 

wieloletnia prognoza jak i budżet uzyskały pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Dodała, że opinie te zostaną odczytane podczas najbliższej sesji Rady 

Miejskiej. 

W związku z brakiem kolejnych pytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jej przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 
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Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  4 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych w Skórczu w roku 2018 został przedstawiony 

zebranym przez Janusza Koseckiego Burmistrza Miasta Skórcz, który poinformował,                     

że wzorem ubiegłych lat również w roku 2018 gmina chce zatrudnić 20 osób                             

do wykonywania prac społecznie użytecznych. Dodał, że osoby te zatrudnione będą zarówno 

w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w ramach usług opiekuńczych, w Urzędzie 

Miejskim do oczyszczania miasta, w Zespole Szkół Publicznych jako prace porządkowe oraz 

pomoc kuchenna, w Miejskim Ośrodku Kultury oraz Powiatowej i Miejskiej Bibliotece                    

w Skórczu. Kontynuując powiedział, że dopiero w styczniu będzie wiadomo ile osób będzie 

się do tych prac zakwalifikowało oraz ilu będzie chętnych.  Powiedział również, że tak jak                  

w roku bieżącym również i w przyszłym kontynuowane będą prace publiczne, tak jak                   

w chwili obecnej ma to miejsce w Zakładzie Gospodarki Miejskiej. Dodał, że osoby będące 

na pracach społecznie użytecznych zbyt dużo przez te dziesięć godzin tygodniowo nie zrobią, 

natomiast jeżeli są na etacie to ta praca zupełnie inaczej odchodzi. Kontynuując powiedział,  

że momentami jest ta pomoc jednak nieoceniona jeżeli chodzi szczególnie o prace 

wykonywane w usługach opiekuńczych, natomiast oprócz tych 20 osób będą również 

czynione starania w kierunku zatrudnienia osób w ramach prac publicznych. 

W związku z brakiem kolejnych pytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jej przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna  4 0 0 

 

W tym momencie o godzinie 17.22. na obrady komisji powrócił Wiceprzewodniczący 

Rafał Kosecki. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok przedstawił zebranym Janusz 

Kosecki Burmistrza Miasta Skórcz, który powiedział, że ten problem w społeczeństwie 

Skórcza jest dość duży i Komisja boryka się często z sytuacjami, w których problem 
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alkoholowy dotyka rodziny z naszego miasta. Dodał, że w tym roku zmieniły się trochę 

zasady i część rzeczy będzie musiała być realizowana w ramach otwartych konkursów ofert,                

a nie tak, jak to było do tej pory realizowane. Następnie omówił preliminarz finansowy 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, zaznaczając, że bardzo mocno 

działa finansowana ze środków Komisji świetlica środowiskowa, w której panie 

wychowawczynie bardzo dobrze zajmują się dziećmi, które na nią uczęszczają. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 rok przedstawił zebranym Janusz Kosecki Burmistrza Miasta Skórcz, 

który powiedział, że rozmawiał o tych problemach z Kierownikiem Posterunku Policji                      

w Skórczu i uzyskał informację, że zdarzały się sytuacje łapania dealerów na terenie naszego 

miasta oraz uzyskał zapewnienie, że policja radzi sobie z tym problemem. 

Radny Stanisław Eggert zapytał, czy byli to dealerzy rodzimi, czy przyjezdni? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz odpowiedział, że byli i rodzimi i przyjezdni. 

Dodał, że są również miejsca, które są często sprawdzane, a nie ma efektów chociaż 

wiadomo, że są tam narkotyki rozprowadzane. Kontynuując powiedział, że w ramach tego 

programu realizowane są głownie prelekcje w szkole ponadgimnazjalnej. 

Wiceprzewodniczący Marian Firyn powiedział, że dobrze, iż problem ten został 

zauważony, bo zawsze uważało się, że Skórcza problem narkotyków nie dotyczy. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz powiedział, że policja w Skórczu stara się w 

tej kwestii, jak również zaznaczył, że jest bardzo dobry kontakt z kierownikiem tutejszego 

posterunku policji, który zawsze jest pomocny w przypadku jakichkolwiek problemów. 

Przewodnicząca Barbara Graban zapytała, czy do przedstawionych projektów uchwał 

są jeszcze jakieś pytania? 

Radny Adam Gawrzyał zapytał ile dzieci wyjechało w tym roku na kolonie letnie 

finansowane z Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych? 

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta odpowiedziała, że 25 dzieci. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał co kryje się pod pojęciem dożywianie dzieci, który jest 

ujęty w preliminarzu Komisji? 

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta odpowiedziała, ze dożywianie to odbywa się 

w świetlicy środowiskowej, w której dzieci dostają drożdżówki oraz ciepłą herbatę. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał ile mniej więcej jest osób uzależnionych 

korzystających z konsultacji specjalistów? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz odpowiedział, że szczegółową informację na 

ten temat przekaże na sporządzonym podsumowaniu z prac Komisji. 
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Radny Adam Gawrzyał zapytał, gdzie odbywają się zajęcia edukacyjne oraz warsztaty 

dla osób uzależnionych? 

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta odpowiedziała, że w Starogardzie w poradni 

na ul. Chopina. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał ilu jest opiekunów w świetlicy środowiskowej? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz odpowiedział, że w świetlicy jest dwóch 

opiekunów. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał ile wynosi wynagrodzenie członków Komisji? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz odpowiedział, że 60 zł. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał z jakimi palcówkami współpracuje Komisja? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz odpowiedział, że chodzi tu głównie                       

o placówkę leczenia uzależnień znajdującą się w Starogardzie na ul. Chopina. Kontynuując 

powiedział, że, gdy rozmawia z członkami Komisji, to zdaje sobie sprawę, że jest naprawdę 

ciężka praca. Dodał, że tak naprawdę niewiele możemy pomóc rozmawiając, prosząc                      

o podjęcie leczenia ale nieraz jest to jak głową w mur. 

W związku z brakiem zapytań co do przedstawionych projektów uchwał, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jej przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Społeczna  4 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 rok 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Społeczna  4 0 0 

 

W tym momencie głos zabrał Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz, który 

powiedział, że w związku z wpłynięciem do budżetu kary z Zarządu Dróg Wojewódzkich 

istnieje konieczność zmiany porządku obrad, którą to zmianę wprowadzi podczas sesji 
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autopoprawką przewodniczący. Poprosił również Barbarę Krzyżanowską o naświetlenie całej 

sytuacji. 

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta powiedziała, że jest wpływ do budżetu, który 

nie był w planie dlatego lepiej jest to uporządkować. Dodała, że taki wpływ do budżetu 

rzadko się zdarza ale nam się zdarzyło i mamy wpływ z tytułu kary za wycinkę drzewa                     

w wysokości 36.335 zł. Kontynuując powiedziała, że dojdą do tego odsetki w kwocie 104 zł 

za nieterminowe uregulowanie oraz kwota 452 zł wpłacona przez Urząd Marszałkowski                      

z tytułu opłat z korzystania ze środowiska, co w sumie daje nam kwotę 36.891 zł, która 

stanowi wpływ do budżetu. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz powiedział, że temat tej kary dotyczy sprawy 

wycięcia ponad rok temu dębu przy „Biedronce” przez firmę, która miała zleconą wycinkę 

drzew. Powiedział również, że Zarząd Dróg Wojewódzkich sam zgłosił do nas sprawę błędnej 

wycinki drzewa, a teraz sami za to zapłacili. Dodał, że cała sprawa obiła się o Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze, które przyjęło stanowisko, że za błędną wycinkę odpowiada 

właściciel nieruchomości. Kontynuując powiedział, że z tego co wie Zarząd Dróg 

Wojewódzkich założy sprawę cywilną właścicielowi firmy, która dokonywała wycinki. 

Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta powiedziała, że jeżeli chodzi jeszcze                       

o zmiany tegoroczne, to Zakład Gospodarki Komunalnej wystąpił z pismem, że będą mieli 

wyższe o 12.664 zł przychody i są u nich zmiany w wynagrodzeniach w związku z dwiema 

odprawami emerytalnymi i te zmiany trzeba ująć w budżecie. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta Skórcz powiedział, że chciałby poinformować,                   

iż w końcu udało się ściągnąć kruszarkę na zakład i kruszywo, które tam było jest już 

pokruszone. Dodał, że w tym tygodniu kruszywo to będzie rozwożone na Osiedle Leśne. 

Kontynuując powiedział, że metodą, którą była robiona ul. Wysoka, będzie robiona                      

ul. Piaskowa, czyli z wałem z wibracją żeby ten teren zagęścić. 

Następnie Barbara Graban Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała 

plan pracy Komisji na I półrocze 2018 roku. W związku z brakiem uwag i zapytań co do 

przedstawionego przez Przewodniczącą  Barbarę Graban planu, projekt planu pracy Komisji 

Gospodarczej odczytał jej Przewodniczący Roman Pietrzykowski.   

Radny Stanisław Eggert zapytał, czy temat omówienia letniego utrzymania miasta, nie 

jest zbyt późno przewidziany w planie? 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski odpowiedział,                         

że praktycznie sezon ten zaczyna się w maju więc raczej kwiecień będzie dobrym terminem. 
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  Następnie, w związku z brakiem kolejnych zapytań co do przedstawionego projektu 

planu pracy Komisji Gospodarczej, plan pracy Komisji Społecznej na I półrocze 2018 r. 

odczytała jej Przewodnicząca Ewa Lipińska. 

 Janusz Kosecki Burmistrz Miasta odniósł się do poruszanego w planie punktu 

dotyczącego drogi do Przychodni PULS, gdyż temat ten był szeroko poruszany zarówno                    

z przechodnią, jak i z firmą FAST oraz z projektantem, gdyż jest na tym odcinku konieczność 

wybudowania kanalizacji deszczowej. 

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że w kwestii tej drogi jest też brak 

porozumienia pomiędzy osobami,  które są zainteresowane.  

 Radna Ewa Lipińska zapytała, czy za stan drogi odpowiada miasto, czy instytucje,              

do których ta droga prowadzi? Dodała, że dotychczas tylko się mówi o tym, że ta droga jest              

w złym stanie i na tym się wszystko kończy. Kontynuując powiedział, że skoro zgodnie                  

z planami, które zostały sporządzone przez miasto droga będzie tak posadowiona, że zalewać 

będzie komuś posesję, to nigdy nie będzie porozumienia z tymi osobami. 

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że posadowienie tej drogi jest zależne nie 

tylko od miasta ale głownie od drogi wojewódzkiej, która jest wysoko posadowiona, a ta ulica 

musi się z nią połączyć i tu jest problem. 

 Radna Ewa Lipińska powiedziała, że uważa, iż ten problem powinien zostać 

rozwiązany. 

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że gdy rozwiążemy jeden problem na pewno 

powstanie drugi. 

Radna Ewa Lipińska powiedziała, że rola Komisji Społecznej polega na tym, aby 

napiętnować projekty, które są zrobione i uwidocznić te, które nie zostały zrealizowane. 

Dodała również, że w okręgach wyborczych niektórych radnych jest dużo więcej robione 

aniżeli w innych 

Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że dużo jest rzeczy, które należałoby zrobić 

w całym mieście ale miasto Skórcz ma zaległości sprzed 25 lat wstecz. 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że przez te trzy lata faktycznie robione były tylko 

kawałki chodników, czy dróg i dopiero teraz w tym czwartym roku będzie więcej zrobione. 

Dodał, że jako radny zawsze patrzy na dobro wszystkich mieszkańców naszego miasta. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta powiedział, że aby zakończyć tą dyskusję 

powiedział, że tak naprawdę problem tkwi w braku finansów na to aby wszystko zrealizować. 

Dodał, że droga, która będzie robiona w przyszłym roku na Osiedlu Leśnym jest bardzo dużą 

inwestycją, której koszt wynosi 2.800.000 tyś., to są ogromne wydatki w porównaniu                       
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z naszym budżetem. Kontynuując powiedział, że trzeba zdać sobie również sprawę z tego, że 

wcześniej nie było sensu robić niektórych inwestycji, gdyż budowana była kanalizacja 

sanitarna. Powiedział również, że tam, gdzie nie było dróg, była budowa kanalizacji 

sanitarnej, a na drogach które były zrobione trzeba było robić nowe nawierzchnie albo robić 

wcinki i efekty tego są teraz widoczne chociażby na ul. Głównej. Dodał, że wszyscy wiemy, 

iż należałoby tą ulicę sfrezować, wyrównać ale niestety musimy wybrać. Następnie 

powiedział, że nie byłoby problemy gdybyśmy musieli położyć asfalt na ul. Dworcowej, gdyż 

byłby to koszt ok. 50 tyś. zł, jednak powstał tu problem taki, że trzeba zbudować wcześniej 

kanalizację deszczową, na którą musi być sporządzony projekt, gdyż nie można tego zrobić 

bez dokumentacji projektowej. Dodał, że ta droga nie była drogą gminną, a jakiś czas temu 

została przejęta od PKP. 

Radny Adam Gawrzyał powiedział, że przyłożył „cegiełkę” do inwestycji zrobionych 

na ul. Wojska Polskiego, a to w ogóle nie jest jego rejon.  

Radny Henryk Czarnecki powiedział, że jego zdaniem nie można miasta dzielić                 

na rejony, tylko wspólnie wszystkie decyzje podejmować. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta powiedział, że bardzo szanuje obecną radę za to, że 

nie patrzy na miasto w sposób podziałowy i działa na rzecz wszystkich mieszkańców miasta.  

Radna Ewa Lipińska powiedział, że to jest dyskusja i każdy ma prawo mieć swoje 

zdanie. 

Radny Henryk Czarnecki zapytał, czy burmistrz rozmawiał już z panem Jakubowskim 

w sprawie naprawy chodnika na ul. Kociewskiej. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta odpowiedział, że już rozmawiał ale jest jeszcze w tej 

sprawie umówiony z nim na piątek. 

Radny Henryk Czarnecki powiedział, że jego zdaniem z powodu warunków 

pogodowych można było by się wstrzymać z tymi naprawami do wiosny. 

Radny Adam Gawrzyał zapytał, czy w związku z odejściem z Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji pracownika jest planowane zatrudnienie nowej osoby 

na wolne miejsce. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest pewien okres czasu                       

na ogłoszenie konkursu na wolne stanowisko i niebawem ten konkurs zostanie ogłoszony. 

Dodał, że kierownik referatu uznał, że do końca roku poradzi sobie sam, natomiast być może 

już w ostatnim tygodniu grudnia zostanie ogłoszony konkurs. Kontynuując powiedział, że 

zatrudnienie nowego pracownika będzie się wiązało również z kwestiami reorganizacyjnymi 

w referacie, o których już też rozmawialiśmy.  
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Radny Henryk Czarnecki powiedział, że miałby prośbę, aby do rozpoczynanych 

inwestycji podejść już z początkiem roku, a nie we wrześniu. 

Wiceprzewodniczący Rady Rafał Kosecki powiedział, że w czwartek po sesji Rady 

Miejskiej odbędzie się krótkie spotkanie konsultacyjne dotyczące rewitalizacji, na które 

serdecznie zaprasza. Dodał, że wcześniej w sprawie rewitalizacji została podjęta przez Radę 

Miejską stosowna uchwała. 

Przewodnicząca Barbara Graban zapytała, czy ktoś z radny ma jeszcze jakieś pytania? 

Radny Stanisław Eggert zapytał na jakim etapie jest koncepcja budowy ul. Grzybowej. 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta odpowiedział, że koncepcja budowy ul. Myśliwskiej 

i ul. Grzybowej jest gotowa. Dodał, że teraz, aby podjąć jakiekolwiek działania musimy 

poszukać na to środków. Kontynuując powiedział, że następnie na podstawie koncepcji 

zostanie sporządzony projekt, który jest sporządzany już włącznie z kosztorysem. 

Radny Stanisław Eggert zapytał, czy stać nas będzie na wykonanie tych projektów? 

Janusz Kosecki Burmistrz Miasta odpowiedział, że na pewno na zrobienie projektu 

będzie nas stać ale możemy to zrobić dopiero w styczniu. 

W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów Barbara Graban zakończyła wspólne posiedzenie komisji o godz. 18.00. 

Protokół zawiera 9 ponumerowanych stron maszynopisu i 1 załącznik.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

 Barbara Graban 

 

 

 

Protokolant: Sylwia Rynkiewicz 

Skórcz, dnia 16.12.2017 r.  


